



Bohuslän-Dal OF styrelsemöte 2026-06-17 §33-39

Protokoll

Onsdag 17 Juni 2026 kl. 18:00-20:00

Plats: Webbmöte

Närvarande: Linus Olsson, Hans-Erik Ringström, Jonatan Larsson, Mikael Nilsson, Peo Johansson, Jim Mattsson

Nr **Ärende**

§33 **Föregående mötesprotokoll**

Beslut: Styrelsen beslutar lägga protokollet till handlingarna.

§34 **Prioriteringslista**

Ungdomsinvestering

Jim informerar om kontakt med RF/SISU, Susanne Eriksson som meddelat att hon inte ser att vår idé om en projektanställd resurs som skall hjälpa våra föreningar med rekrytering, bibehållande av medlemmar samt stimulera till ökat träningsutbyte mellan föreningarna samt stöd för föreningarna att locka ungdomar att delta i tävlingsverksamhet ryms inom de bidrag som RF/SISU förfogar över. Det är möjligt att söka för speciella aktiviteter samt också att få hjälp med att söka ekonomiskt stöd från andra organisationer, stöd från andra bidragsgivare. Jimmy har också tittat vidare på möjligheterna att anordna några gemensamma aktiviteter som främst riktar sig till flickor. Några representanter från Kvillebyn har lyft idén att bilda en arbetsgrupp som har ett uppdrag att arbeta med frågan.

Beslut: Förslaget om arbetsgrupp tas upp på förbundsutvecklingsdagen i augusti.

Nytt distriktsförbund: En motion från Mats Blom. Årsmötet beslutade bifalla motionen och styrelsen diskuterar hur vi skall gå vidare.

Hans-Erik har tagit fram en skrivelse som sammanfattar dagsläget i frågan.

Beslut: Hans-Erik och Peo får i uppdrag att skicka ut skrivelsen tillsammans med några frågeställningar till föreningarna för att stämna av om hur vi kan gå vidare i frågan.

Distriktsungdomsråd

Hans-Erik har på uppdrag från förra mötet satt samman ett frågebatteri till ungdom/juniorkommittén. Till Linus och också till föreningarna som återkopplar till Linus.

Beslut: Hans-Erik skickar frågorna till ungdomskommittén genom Linus Lännhult samt till alla föreningar.

Uppföljning föreningsledarträffen

Ledarskap / Social gemenskap / Framtida arrangemang

Styrelsen diskuterar resultatet av de olika punkterna som togs upp på föreningsledarträffen i november 2025. En punkt som lyftes var "fadderverksamhet" från BDOFs styrelse för föreningarna. En annan punkt var hur kan vi stimulera föreningarna att bjuda in till tävlingar. En stor del av våra föreningar genomför inga distrikts- eller nationella tävlingar förutom när man åläggs att arrangera DM.

Beslut: Peo får i uppdrag att ta fram förslag på fördelning av klubbar mellan styrelsens ledamöter.

Bohuslän-Dal OF styrelsemöte 2026-06-17 §33-39

§35 **Rapporter**

Ekonomi: Hans-Erik redovisar dagsläget som är ett plus på 10 000 kr.

SOFT: Peo rapporterar från webbmötet med SOFT 1 juni. En stor del handlade om distriktsungdomsråd men också om olika tjänster som byter befattningshavare samt vilka uppdrag från förbundsmötet som skall hanteras under året.

Kommittéer: Jim rapporterar att ungdom/juniorkommittén har beställt tävlingströjor.

§36 **Förbundsutveckling lördag 29 augusti**

Hans-Erik informerar om att han tillsammans med Susanne Eriksson RF/SISU skall detaljplanera dagen den 17 augusti. Styrelsen skall även diskutera innehållet på nästa möte.

§37 **Kalendarium 2026**

Kommande SOFT -möte blir den 7 september (webbmöte9, ordförandekonferens 14–15 november samt 16 december (webbmöte).

§38 **Övriga frågor**

Hans Erik meddelar att han haft kontakt med Ragnar Hallsten angående fonden som han inrättat.

§39 **Nästa möte**

Beslut: Nästa möte är 11 augusti 18.00 i Allégården, Högsäter.

Vid protokollet

Justeras



Peo Johansson
Sekreterare



Linus Olsson
viceordförande